
Zápisnica z I. zasadnutia komisie finančnej, správy obecného majetku, kultúrnej 
a sociálnej Obecného zastupiteľstva v Nesluši v roku 2024 z 19. 03. 2024

Prítomní: 
Predseda – PhDr. Juraj Bosý
Prítomní členovia – Zuzana Hrubá, Anton Janáčik, 
Ing. Michal Kloták, Ing. Peter Ozsvald, Mgr. Peter 
Piják, Pavol Škuta
Zapisovateľ – Monika Žáková
Program:
1. Otvorenie zasadnutia – predseda
2. Schválenie programu
3. Pridelené žiadosti a kultúrny program na leto
4. Diskusia
5. Záver
1. a 2. Otvorenie a schválenie programu 
(15:02 hod.)
Predseda komisie – PhDr. Juraj Bosý privítal prítom-
ných členov a hostí – p. Máriu Flachsovú s manže-
lom, Ing. Jána Vojteka, Martina Žáka a otvoril za-
sadnutie komisie. Predložil návrh programu na 
schválenie. 
Hlasovanie: za: 6 členovia, proti: 0 členov, zdržalo 
sa: 0 členov
3. Pridelené žiadosti a kultúrny program na leto
3.1 – LUNAPARK
Na Obecný úrad v Nesluši boli doručené dve žiados-
ti na prevádzkovanie lunaparku počas hodov v našej 
obci. 1. žiadosť – Jaroslav Hanuš zo dňa 
20. 11. 2023 (OU-2023/1104) a 2. žiadosť – Mária 
Flachsová zo dňa 10. 01. 2024 (OU-
S2024/00030/66). V oboch žiadostiach boli uvedené 
atrakcie – kolotoče a cenové ponuky. Komisia sa 
oboznámila so žiadosťami. Predseda komisie 
uviedol, že v pripravenom VZN je určená konkrétna 
cena, ktorú pri prenájme plochy na prevádzku lu-
naparku bude potrebné uhradiť, nemožno tu teda 
robiť kauciu, kto dá viac. Padol aj návrh, aby sa 
žiadatelia v obci striedali – tj. v jednom roku prvý 
žiadateľ, v ďalšom roku druhý žiadateľ. Následne 
predseda vyzval prítomných žiadateľov – Flachsov-
cov, aby sa vyjadrili, prečo by mala obec uprednost-
niť práve ich žiadosť. Členovia komisia odporučili 
prítomným žiadateľom, aby priviezli aj kolotoče ur-
čené pre staršie deti a mládež. Spoločne riešili mož-
nosť prenajatia väčšej plocha, z dôvodu prevádzky 
všetkých ponúkaných kolotočov s tým, že aj cena 
bude o to vyššia (výmera x cena za m2 podľa VZN). 
Komisia odporúča schváliť žiadosť na prevádzku lu-
naparku p. Flachsovej, nakoľko sú z blízkeho okolia 
a osobne prišli obhájiť svoju žiadosť.
Hlasovanie: za: 6 členovia, proti: 0 členov, zdržalo 
sa: 0 členov
3.2 – Kysucká knižnica – dotácia
Žiadosť Kysuckej knižnice v Čadci o poskytnutie 
účelovej dotácie pre vydanie publikácie – 100 rokov 
knižnice v Čadci, ktorá bude zároveň slúžiť aj ako 
metodický podklad pre obecné knižnice v regióne. 
Požadovaná výška dotácie – 200,00 €. (OU-

S2024/00212/1754). Komisia sa oboznámila s doru-
čenými podkladmi – žiadosť a návrh zmluvy. Odpo-
rúča vyzvať žiadateľa, aby doručil žiadosť o poskyt-
nutie dotácie z rozpočtu obce na predpísanom tlačive 
podľa nášho platného všeobecne záväzného 
nariadenia spolu s potrebnými prílohami. Do pripra-
vovanej knihy možno zaslať príspevok o obecnej 
knižnici – prípravou článku komisia poverila 
Mgr. Petra Pijáka spolu s p. Valiaškovou. Komisia 
odporúča obecnému zastupiteľstvu schváliť uvedenú 
žiadosť po doručení spomenutých dokladov. 
Hlasovanie: za: 6 členovia, proti: 0 členov, zdržalo 
sa: 0 členov
3.3 Kultúrny program na leto
Na komisiu bol prizvaný p. Martin Žák, ktorý pomá-
hal posledné roky s technickým zabezpečením kul-
túrnych sobôt. Prišiel s ponukou pomôcť zorganizo-
vať počas leta hudobné vystúpenia. Komisia uvítala 
danú ponuku. Informovala sa, či má ako podnikateľ-
ský subjekt potrebnú licenciu. p. Žák ubezpečil 
prítomných, že plánuje rozšírenie svojej živnosti o 
takúto činnosť a do organizovania podujatia ju bude 
mať. Od pani starostky bol návrh – zorganizovať po-
čas jednej letnej soboty divadelné predstavenie. Cel-
kovo bolo v rozpočte schválených na letný program 
5000,00 €. Divadlo bude stáť cca 1100,00 €. Zvyšné 
financie pôjdu na koncerty. p. Žák uviedol, že pred-
pokladá zo zvyšného „balíka“ pokryť cca 6 hudob-
ných vystúpení. Mgr. Peter Piják oznámil, že 
03. 08. 2024 bude v centre obce Rocknes. 
4. Diskusia
V rámci diskusie členovia komisie rozoberali ešte 
otázku stavania a váľanie mája. Minulý rok sa varil 
guláš, v tradícií chcú pokračovať. Navrhujú, aby sa 
máj postavil v tichosti, keďže 30. apríl padne na uto-
rok a pri váľaní mája zorganizovať guláš – 31. máj 
je tento rok v piatok. Pavol Škuta osloví miestnych 
hudobníkov, či by neprišli zahrať a spríjemniť atmo-
sféru. Zuzana Hrubá prisľúbila, že členovia DHZ 
pripravia strom. 
5. Záver
Predseda komisie poďakoval prítomným za účasť a 
ukončil zasadnutie. (16:05 hod.)

V Nesluši, 26. 03. 2024

Prílohy:
1. Prezenčná listina

             
………………………………..

                     PhDr. Juraj Bosý                        
        predseda komisie

…………………………………
Monika Žáková - zapisovateľ


